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FETÖ'nün askeri yargı davasında neler oldu... "Poker oyuncusu gibisiniz, tebrik
ediyorum"

15 Temmuz döneminde Milli Savunma Bakanlığı, Genelkurmay ve Kuvvet
Komutanlıklarında görev yapan adli müşavir, hakim ve savcıların yargılanmasına
devam edildi.

15 Temmuz döneminde Milli Savunma Bakanlığı, Genelkurmay ve Kuvvet Komutanlıklarında görev yapan adli müşavir,
hakim ve savcıların yargılanmasına devam edildi.

Ankara 25. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen davada dün Savcı, esas hakkındaki mütalaasını sunmuş ve aralarında
Genelkurmay eski adli müşavirleri Muharrem Köse ile Hayrettin Kaldırımcı'nın bulunduğu 6 tutuklu sanığın ağırlaştırılmış
müebbet hapis, tutuksuz 13 sanığın ise örgüt üyeliğinden cezalandırılmasını istemişti.

Davanın bugünkü celsesinde sanıkların tahliye ve diğer konulardaki beyanlarının alınmasına devam edildi. Tutuklu
sanıklardan MSB eski Askeri Adalet İşleri Başkanı Mehmet Ali Almış, fişlemeleri yaptığı öne sürülen İzmir casusluk kumpası
mağduru, Kara Kuvvetleri Komutanlığı Adli Müşaviri Mehmet Yüzbaşıoğlu'nun bu davanın hem şikayetçisi hem müştekisi
hem tanığı hem de savcısı olduğunu iddia etti. Almış, "Haksız yere tutukluyum, tahliyemi talep ediyorum" dedi.

Tutuklu sanık Kara Kuvvetleri Komutanlığı eski adli müşaviri Mehmet Emin Yapar ise kendisine yönelik suç isnadını
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öğrenemediğini belirterek, HTS kayıtlarını inceleyen bilirkişilerin gizli tutulmasını, "Gizli bilirkişilik diye bir müessese mi var"
sözleriyle eleştirdi.

Yapar, özetle şunları söyledi:

"3.5 yıldır anlatıyorum. Tanıklar anlattı, ama hala 'Karargahta kaldı' deniyor. Ben karargahta kalmadım, Kurmay Başkanı
çağırdığı için gittim. Odama giren silahlı kişiler var. Kimsenin başına gelmesin, ama heyetin empati yapmasını istiyorum.
Ne yapabilirdim? AVM'lerin ortasında cinayet işleniyor. Onlarca kişi var. Kimsenin müdahale ettiğini gördünüz mü veya
bir Cumhuriyet Savcısı onlar hakkında, 'Niye müdahale etmedin' diye soruşturma açıyor mu? 'Kamera görüntülerinden
anlaşılmıştır' deniyor. Kamera görüntüsü yok ki. 

İlk duruşma savcısı tanıkları dinledikten sonra 22 Haziran 2018'den itıbaren tahliyemi talep etti. Şimdiki savcı ise
ağırlaştırılmış müebbet istiyor. Bu büyük bir çelişki değil mi? Yeminli tanıklara inanılmıyor mu? Delil yokken
tutukluluğumu devam ettiriyorsunuz."

"FACEBOOK'TAN PAYLAŞIMLARI VAR..."

Genelkurmay eski savcısı Ali Müjdat Eski de beyanına şöyle başladı:

"Yine usulü bir hataya dikkat çekmek istiyorum. Aslında bizim leyhimize bir durum, kararın bozulacağının işareti. Üye
hakimle ilgili reddi hakim talebini karara bağlamadan mütalaa veriliyor, beyanlar alınıyor."

Eski'nin bu sözleri üzerine araya giren Mahkeme Başkanı Şuayıp Arslan, "Hakim Bey'in 15 Temmuz'un peşinden 2016'da
sosyal medya hesabından, herkesin görmesine kapalı olan Facebook'tan paylaşımları var. Tek tek okuyamam. Benzer
talepler gelebileceği için hepsini toptan değerlendireceğimizden savunmaları alıyorum" açıklamasını yaptı.

Sanık Avukatlarından Muhammet Akçay, Başkan'a, "Söylediğiniz şeyler doğru değil" diye tepki gösterirken, Müjdat Eski,
"Darbeyle ilgili paylaşımlar ne" sorusunu yöneltti.

Eski, savunmasına şöyle devam etti:

"Bizim illa cezalandırılmamızı isteyenlar var. Birileri bizimle uğraşıyor. Bilirkişi tespitleri hatalı. Bilirkişi nasıl bir yeteneğe
sahip? Kim? Hangi vasıfta bir adam, bilmiyoruz. Muallak, gaipten gelmiş gibi bir şahıs. Bana göre oluşturulmuş kayıtlar
var. BTK bunları niye, nerede, hangi şartlarda, kimin sorumluluğunda muhafaza etmiş? Siz bunu hiç mi merak
etmiyorsunuz? Neymiş, bu cep telefonu aranmış, o halde terör örgütü üyesisin. Bu kesinlikle şizofrenik bir bakış açısı.
MİT söylüyorsa, doğrudur! Operasyonel hat kullanımıyla ilgili çalışma yapmış mı, yapmamış mı, bunu da merak etmemiş,
sormamışsınız. Bu nasıl hukuki bir yargılama süreci? Davayı uzatma amaçlı denilerek, tüm taleplerimiz reddediliyor.
Cezaevinde yatan biziz. Davanın uzamasından rahatsız olan siz... Nasıl oluyorsa? Bunun hesabını hem bu dünyada hem
öbür dünyada nasıl vereceksiniz, merak ediyorum. İnşallah burada verirsiniz de öbür tarafa kalmaz. Biz de görür, biraz
rahatlarız. Suç işliyorsunuz, işlemeye ısrarla devam ediyorsunuz. Eski bir meslektaşınız olarak, 'Suç işlemeyi bırakın'
diyorum."

Son tutuklu sanık Oğuz Akkuş da, "Bu iddianameye ancak böyle bir mütalaa yakışırdı. Fişleme listelerini ve kumpası
anlattığı için Muharrem Köse'yi tebrik ediyor, teşekkür ederim. Dava ve sözde görevlendirme listesi yeni bir seyir
kazandı. Bunun değerlendirilmesi, araştırılması gerekir. Çünkü fişlemeler ile görevlendirme listesi arasında müthiş
benzerlikler var" dedi.

"POKER OYUNCUSU GİBİSİNİZ, TEBRİK EDİYORUM" 

Duruşmanın öğleden sonraki bölümünde tutuksuz sanıkların beyanları alındı. Eski hakim Erhan Ermişoğlu, hakkındaki
ardışık aranma iddiasının ve bilirkişi raporunun gerçekdışı olduğunu anlattıktan sonra üye hakim Mehmet Tevfik Gerçek'le
ilgili reddi hakim talebine değinip, paylaşımlarının 2017-2019 arasında devam ettiğini ve herkese açık olduğunu belirtince
Başkan Şuayıp Arslan, "Ben bir açıklama yaptım. Herkese açık değil o paylaşımlar. Hakim Bey, herkese açık olmayan bir
hesap olduğunu söyledi" dedi.  

Av. Akın Uyar ise üye hakimin hesabının düne kadar herkese açık olduğunu bildirerek, şöyle konuştu:

"Sanıkların delil saklaması olabilir, ama bu dosyada hakim delil saklıyor. Talebimizi red gerekçeniz bu olursa üzülürüz."

Başkan Arslan'ın, "Paylaşımlar usulsüz ele geçirildiyse, suç olduğunu da hatırlatırım" uyarısının ardından Ermişoğlu,
sözlerini şöyle tamamladı:

"2016 ve 2018'de iki kez aynı paylaşımı yapmış. Köpeğin üzerinde FETÖ yazıyor, ipleri de ABD'nin elinde şeklinde bir
görsel. Bize her baktığında böyle gördüğünü düşünüyorum. 'Böyle değilim' diyorum. Savcı, 'Öylesin' diyor. Hakim de
böyle düşünürse, ben yargıya nasıl güveneceğim. Bir hakimin, 'Kökünü kurutmak' gibi bir amacı olamaz ve önüne gelen
davalara böyle bakamaz. Kararını çoktan verdiğini, hakimden çok bir siyasetçi veya bu kararı verenlerin ajanı gibi
davrandığını düşünüyorum."  

Sanıklardan Mustafa Eruyarı'ın beyanından sonra yeniden söz alan Av. Akın Uyar, üye hakim Gerçek'le ilgili olarak, "Doğru



yaptığını düşünüyorsa, kaldırmayacak, arkasında duracak. Sayın Başkan sizin, usülsüz ele geçirildiyse, suçtur' uyarınız
da hukuka aykırı. Hakim Bey'in arkadaşlarından birisinin hesabından da alınmış olabilir ki, bu bile değil. Herkese açık.
Red talebinde bulunmuyorum, kendisinin çekilmesi gerekir. Hakkında HSK'ya suç duyurusunda bulunmasını istiyorum"
dedi.

Sanıklardan Nazmi Şengül de Başkan ve kıdemli üyenin olmayıp, üye hakim Mehmet Tevfik Gerçek'in başkanlık ettiği
celsede tutuklandığını hatırlatıp, şunları söyledi:

"Güvensiz, adil olmayan bir ortamda yargılandığımı düşünüyorum. Mahkemenizden de adil bir karar çıkacağına
inanmıyorum. Çünkü tüm müzekkereleri o üye hakim imzalıyor. Dışarıdaki algı, mahkeme başkanının, mahkemeyi
yönlendirenin ve cezayı verenin o olduğu yönünde. Siz ve kıdemli üye poker oyuncusu gibisiniz, tebrik ediyorum. Ancak
o, 'Siz kimsiniz' der gibi müstehzi gülüşler atıyor. Dava töhmet altında kalmasın, çekilsin. Aramızda sebebini bilmediğim
bir husumet oluştu."

Erhan Alp'in beyanının ardından yarın devam etmek üzere bugünkü celse sonlandırıldı.
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Muharrem Köse Hayrettin Kaldırımcı 15 Temmuz FETÖ'nün askeri yargı davası arşiv
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